
 

P R O T O K Ó Ł  Nr  1/2010 

 

Posiedzenia  Komisji Bud Ŝetowo – Rolnej , Rozwoju 
Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Och rony 

Środowiska 
 

      odbytego w dniu  22 grudnia 2010 roku 
 
w sali narad Urz ędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 
 

Obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący Komisji 

 

1. WACŁAW LASKOWSKI   - ........................... ..... 
 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  JERZY  MOCH         - ……………………… 
 

Członkowie: 

3. DANUTA KALETA     - ............................ .... 
 

4. HALINA  LEMPEK    - ………………………  
 

5. JÓZEF PACHOLAK     - ………………………  
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Porządek posiedzenia Komisji BudŜetowo - Rolnej … Nr 1/10 z dnia             
20 grudnia 2010  – godz. 8 00  
 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                     
22  grudnia 2010 roku. 

2. Projekt budŜetu na 2011 rok. 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
4. Opracowanie planu pracy Komisji za I półrocze 2011 roku. 

 
 
 
        W posiedzeniu, któremu przewodniczył Wacław Laskowski – 
Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 
stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – 
Jodłowska – Wójt Gminy, Pani Beta Pietrzyk – p.o Sekretarza Gminy, Pani 
Jadwiga Dic – Skarbnik Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji Wacław Laskowski o godzinie 800 otworzył 
posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iŜ 
zgodnie z listą obecności aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 5 radnych, co 
wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia                               
i zaproponował zmianę tj. pkt 4 Sprawy bieŜące i wolne wnioski przenieść 
w miejsce pkt. 3. Jako ostatni pkt będzie opracowanie planu pracy komisji. 
Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w porządek wraz                  
z zaproponowaną zmianą: 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za   -  5 
Przeciw  -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogło śnie przyj ęła w/w porz ądek 
obrad.  
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Ad. 1.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady                

w dniu  28 grudnia 2010 roku. 
 

 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka na 
2010 rok, 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
-  omówiła zmiany w budŜecie zgodnie z uzasadnieniem. Proponuje się 
wprowadzenie zmian po stronie dochodów, które dotyczą: kwota 223.780 zł 
– jest to dotacja  z Agencji Nieruchomości Rolnej na budowę drogi                     
w miejscowości Gąbino. Po stronie dochodów kwota 685.000 dotyczy 
wpływów ze sprzedaŜy gruntów. Proponuje się zwiększenie o kwotę 100.000 
zł w mandatach pobieranych przez StraŜ Gminną. Znaczącą pozycją jest 
zwiększenie o kwotę 161.000 zł , która dotyczy wpływów z  podatków od 
osób prawnych. Po stronie wydatków proponuj się zwiększenia w kwocie 
413.365 zl – jest to zobowiązanie z 2005 roku : porozumienie                              
z Wodociągami. Kwota 223.780 zł – droga w Gąbinie. Zwiększa się wydatki 
o kwotę 300.000 zł, która wynika z ugody na dopłatę przebudowy ul. 
A.Krajowej . Zwiększa się o kwotę 238.149 zł z tytułu dopłata do wody dla 
Zakładu Usług Wodnych  
BudŜet po stronie dochodów zwiększa się o kwotę 1.186.394 zł, a po stronie 
wydatków   o kwotę 1.186.394 zł. Po wprowadzonych zmianach po stronie 
dochodów i wydatków , zmianom ulegają załączniki: inwestycyjne             
i o dotacji. Do kaŜdej uchwały w sprawie zmian w budŜecie jest 
uzasadnienie, które przedstawia szczegółowo czego zmiany dotyczą.  
 
 
 
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu 
uchwały. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- na osiedlu Przewłoka 1 jest odnoga ŜuŜlowe, która „idzie” w głąb domków. 
Czy to jest droga wewnętrzna, czy publiczna. ? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- trudno jest mi powiedzieć poniewaŜ radna nie podała miejsca połoŜenia.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- gdzie moŜna to sprawdzić? Rozumiem, Ŝe na Osiedlu Przewłoka są ulice.  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- jest moŜliwość sprawdzenia  w referacie planowania. Status ulicy  i drogi 
róŜni się tylko tym, Ŝe ulica posiada nazwę. Natomiast droga - wszystko 
zaleŜy od tego, czy jest w wykazie dróg publicznych i stanowi własność 
Gminy. MoŜe się zdarzyć, Ŝe droga jest w wykazie dróg publicznych , ale nie 
jest własnością Gminy. MoŜe stanowić własność prywatną , tak jak to ma 
miejsce na Osiedlu Przewłoka (pod lasem).  
 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem powyŜszych zmian: 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr II/3/2010 Rady 
Gminy Ustka z dnia 2 grudnia 2010 roku w sprawie st wierdzenia 
nawi ązania stosunku pracy z wójtem gminy i okre ślenia 
składników jego wynagradzania, 
 
 



 5 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w wniosek. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie  przyj ęcia „Programu współpracy 
Gminy Ustka na 2011 rok  z organizacjami pozarz ądowymi, oraz 
innymi podmiotami wymienionymi w art. 3  ust. 3 ust awy           
o działalno ści po Ŝytku publicznego i o wolontariacie” 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 
 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 



 6 

 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie  określenia warunków i trybu 
wspierania finansowego rozwoju sportu na terenie Gm iny Ustka, 
 
 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła projekt uchwały, a następnie poinformowała, iŜ                               
w przedłoŜonym projekcie uchwały będzie  autopoprawka polegająca na 
uściśleniu zapisu  § 3 ust. 1  tj. -  po wyrazie „sportowe” dopisuje się 
„posiadające siedzibę i działające na terenie Gminy Ustka”, które spełniać 
będą poniŜej określone warunki: 
 
 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały z uwzględnieniem niniejszej 
autopoprawki, 
 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 

 
 

- projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, tr ybu 
przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysoko ści 
okresowych stypendiów sportowych, nagród i wyró Ŝnień dla 
osób fizycznych b ędących zawodnikami za osi ągni ęte wyniki 
sportowe, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- omówiła w/w projekt uchwały a następnie poinformowała, iŜ                                
w przedłoŜonym projekcie uchwały będzie  autopoprawka tj.                           
w załączniku Nr 1  § 1 po wyrazie „sportowych” wykreśla się zapis                   
„ mających siedzibę i działających na terenie Gminy Ustka”. 
 

 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie w/w projekt uchwały, 
 
 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
w/w projekt uchwały. 
 
 

 
 

Ad. 2. Projekt bud Ŝetu na 2011 rok. 
 

 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
-po zmianach wprowadzonych ustawą o finansach publicznych, od 2011 
roku, projektu budŜetu składa się  z dwóch części. Jedną z nich jest  
wieloletnia prognoza finansowa, która jest integralną częścią budŜetu. Jest 
uchwalana jako odrębna uchwała. Po uchwaleniu wieloletniej prognozy  
finansowej uchwalany jest budŜet Gminy. Wieloletnia prognoza finansowa 
określa zadania , które  są realizowane dłuŜej niŜ przez rok i na które 
ubiegamy się o środki zewnętrzne. W zał. Nr 3a są ujęte zadania   
realizowane przy udziale środków zewnętrznych. Priorytetowym zadaniem 
jest „Przebudowa  z rozbudową oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej 
w Gminie Ustka” Wartość kosztorysowa tego projektu 26.670.063 – moŜemy 
otrzymać dofinansowanie w 85 %. Podana wartość moŜe ulec zmianie, po 
przetargu. Następnym zadaniem jest „Budowa kanalizacji sanitarnej                      
w miejscowości MoŜdŜanowo, Pęplino  i Golęcino”. Wartość kosztorysowa  
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to 3.100.000 zł. Kolejne zadanie to „ Budowa świetlicy wiejskiej wraz                   
z remizą  w Starkowie” na łączną kwotę 1.130.000 zł. Na zadanie  mamy 
zapisaną kwotę 393.400 zł w budŜecie  2011 roku. Wystąpiliśmy                          
o dofinansowanie w wysokości 500.000 zł., które będą wprowadzone do 
budŜetu w 2011 roku. Dodany jest pkt. 4  „Budowa sieci przesyłowej 
wodociągowej z m. Objazda do Dębiny i Rowów”. Zadanie  zostanie 
rozpoczęte w 2012 roku  i będzie pisany wniosek o dofinansowanie tego 
zadania. 
Zał. Nr 3b przedstawia zadanie, które będzie realizowane w ramach umowy 
o partnerstwie publiczno prywatnym. Jest to przebudowa drogi gminnej                 
i skrzyŜowania z drogą wojewódzką wraz z budową oświetlenia drogowego 
/*/. W 2011 roku w budŜecie mamy zaplanowaną kwotę 62.476 zł Pozostałe 
kwoty są rozłoŜone na 3 lata. Limity w poszczególnych latach mogą ulegać 
zmianom poniewaŜ wszystko zaleŜy od kiedy /*/ uzyska zgodę na 
uŜytkowanie, gdyŜ po uzyskaniu zgody na uŜytkowanie będziemy 
wykonywali zobowiązania. 
Następną pozycją jest poręczenie poŜyczki dla /*/. Są to zaszłości w ramach 
porozumienia z 2005 roku.  Proponujemy wprowadzenie dodatkowego zał. 
Nr 3c, w którym będą wpisane pozostałe zadania, na które poniesione zostały  
nakłady do 2010 roku, a występują w wieloletnim planie finansowym                   
w załączniku inwestycyjnym. Wieloletnia prognoza finansowa określa 
wskaźniki, na podstawie których są wyliczane  przewidywane kwoty do 2020 
roku. BudŜet będzie zmieniany, gdyŜ jest to plan dochodów  i wydatków               
w projekcie budŜetu na 2011 rok  
BudŜet Gminy wynosi 30.469.531 zł w tym: – dochody bieŜące 26.069.531 
zł i dochody majątkowe 4.400.000 zł, które muszą być przeznaczone                       
w całości na wydatki  majątkowe Od 2011 roku obowiązkiem jest takie 
planowanie budŜetu, by dochody bieŜące były  niŜsze od wydatków 
bieŜących. Wydatki ogółem na 2011 rok wynoszą 29.580.581 zł, z tego – 
wydatki bieŜące 23.849.474 zł , wydatki majątkowe - 5.731.107 zł , w tym 
wydatki inwestycyjne . Zgodnie z wymogami ustawy o finansach 
publicznych utworzone są dwie rezerwy tj. rezerwa ogólna w wysokości 
152.000 zł i rezerwa celowa w wysokości 148.000 zł – z przeznaczeniem na 
odprawy i nagrody jubileuszowe   w kwocie 78.000 zł i na realizację zadań 
własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 70.000 zł.                       
BudŜet ustalony jest z nadwyŜką  w wysokości 888.950 zł, która 
przeznaczona jest na spłatę kredytów  i poŜyczek. Po stronie przychodów 
planujemy 1.023.050 zł (poŜyczki i kredyty, splata poŜyczki – Wspólnota 
Duninowo, splata poŜyczki dla Gminy Dębnica Kaszubska). Po stronie                
rozchodów w kwocie 1.912.000 zł wykazana jest  spłata kredytów i poŜyczek 
juŜ zaciągniętych, które wynikają z umów  Ustalone są dochody                            
w wysokości 2.691.437 zł i w takiej samej kwocie wydatki  na zadania 
zlecone z zakresu  administracji rządowej. Ponadto ustalony jest plan dotacji  
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na zadania realizowane na podstawie porozumień z jednostkami samorządu 
terytorialnego. Ustalone są dochody w kwocie 260.000 zł z tytułu wydawania 
zezwoleń na sprzedaŜ napojów  alkoholowych. Ustalone wydatki w kwocie 
43.000 zł przeznacza się na realizację zadań określonych w Gminnym 
Programie Przeciwdziałania Narkomanii, a wydatki w wysokości 217.000 zł 
przeznacza się na realizację zadań określonych w Gminnym Programie 
Profilaktyki Alkoholowej. Wójt zostaje upowaŜniony do zaciągania 
kredytów i poŜyczek oraz emisji papierów wartościowych na pokrycie 
deficytu do wysokości 2.000.000 zł, do zaciągania zobowiązań, z tytułu 
umów, których realizacja i termin zapłaty upływa w roku następnym, do 
dokonywania zmian między rozdziałami i paragrafami, wydatków bieŜących 
i majątkowych, przekazania kierownikom jednostek budŜetowych uprawnień 
dokonywania przeniesień w planie wydatków i do zaciągania zobowiązań        
z tytułu umów, których realizacja roku następnym niezbędna jest do 
zapewnienia ciągłości działania jednostki. Wydatki inwestycyjne są 
zaplanowane na kwotę 7.731.107 zł Są to zadania, które wynikają najczęściej 
z podpisanych juŜ umów. BudŜet jest „ostroŜny”, zmiany będą                            
W wydatkach majątkowych zaplanowana jest kwota 903.428 zł na 
partycypację środków w formie podwyŜszenia kapitału zakładowego na 
rzecz spółki Wodociągi, przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków                 
i sieci kanalizacyjnej – 1.029.227, uzbrojenie terenów do zbycia  - 300.000 
zł, sieć kanalizacji sanitarnej z Przewłoki do oczyszczalni ścieków w Ustce 
(ul. Sportowa) – 500.000 zł, budowa dróg betonowych – 100.000 zł, 
przebudowa ul. Baczyńskiego, Leśmiana, Gałczyńskiego – 650.000 zł , 
przebudowa drogi gminnej. W ramach  funduszu sołeckiego  - projekt 
chodnika łączącego Przewłokę i Zapadłe 31.043 zł, projekt chodnika                    
w MoŜdŜanowie – 12.448 zł, budowa chodnika w Starkowie 13.473 zł. 
Zaprojektowanie części drogi z partnerstwa publiczno prywatnego – 62.476 
zł. Projekt świetlicy w Grabnie z funduszu soleckiego – 22.258 zł, budowa 
świetlicy wraz z remiza w Starkowie – 393.400 zł, rozbudowa remizy 
straŜackiej w Objeździe – 490.000 zł, pomoc finansowa na realizacje 
projektu „wodne ratownictwo medyczne” – 100.000 zł, budowa oświetlenia 
w Modle – 120.720 zł. Projekt dokumentacji oświetlenia drogowego                   
w Pęplinie – fundusz sołecki 17.229 zł, zakup zamiatarki i odśnieŜarki – 
fundusz solecki Duninowo, budowa boiska w Przewłoce 390.000 zł. 
 
Projekt wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustka na lata 2011 – 2020               
i projekt budŜetu na 2011 rok  zostały pozytywnie zaopiniowane przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- odczytał wnioski Komisji Rewizyjnej Komisji Oświaty w sprawie projektu 
budŜetu na 2011 rok zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w przedmiocie projektu budŜetu na 2011 rok. 

 
 
 

Radna Danuta Kaleta 
- zwróciła się z zapytaniem dotyczącym poŜyczki dla wspólnoty 
mieszkaniowej  Duninowo. 

 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- udzieliła wyjaśnień na zapytanie radnej Danuty Kaleta. 
 

 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- jakie są prognozy budŜetowe dla jednostek organizacyjnych Gminy 
zwłaszcza oświaty. Jak wygląda tendencja dopłat . 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- trudno przewidzieć jaka będzie sytuacja w roku budŜetowym z uwagi na 
wprowadzone oszczędności. Komisja Rewizyjna postawiła wniosek, by 
przystąpić do połączenia Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich i Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Objeździe w jedną jednostkę organizacyjną. Nie 
moŜna przyjmować, Ŝe po uchwaleniu budŜetu, będzie on taki sam pod koniec 
roku 2011. Do budŜetu zostały przyjęte zadania według wartości 
kosztorysowych. Po przetargach wartości mogą ulec zmniejszeniu lub 
zwiększeniu. W przypadku uwolnienia środków  będzie moŜliwość realizacji 
kolejnych zadań. Natomiast w przypadku zwiększenia wartości powstaje 
problem – czy podjąć decyzję o odstąpieniu od zadania, czy szukać  
oszczędności, by zadanie doszacować. BudŜet jest bardzo „ostroŜny” z uwagi 
na  nowe przepisy ustawy o finansach publicznych zgodnie z którą muszą być 
podane realne zadania. Chcielibyśmy zrobić jak najwięcej dla wszystkich 
mieszkańców, ale  realia są inne.  
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Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- budŜet na oświatę zaplanowany jest według niezbędnych potrzeb. Bolączką 
jest to, Ŝe uczniów ubywa i jest niŜsza subwencja. W budŜecie zabezpieczona 
jest podwyŜka dla nauczycieli w wysokości 7 %.  Tak jak złoŜone jest 
zapotrzebowanie przez placówki oświatowe,  został zabezpieczony budŜet. 
Taka sama jest sytuacja w zakresie dotacji dla instytucji kultury, zostały 
zabezpieczone niezbędne potrzeby. Potrzeb jest duŜo, lecz nie wszystko jest 
moŜliwe do realizacji.  
 
 
 
Radna Halina Lempek 
- czy będzie wykonywany odcinek drogi betonowej -  była ul. Leśna lub  
droga do szkoły lub droga do Ośrodka Zdrowia? 
  
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na dzień dzisiejszy najpilniejszym zadaniem jest wykonanie drogi betonowej  
na kolonii zachodniej w Machowinie  z uwagi na  przejazd autobusu 
dowoŜącego dzieci do szkół. W pierwszej kolejności wykonujemy drogi, 
które prowadzą do domów , ale są kwalifikowane jako drogi rolniczego 
uŜytkowania i  stanowią faktyczny dojazd do pól, poniewaŜ na takie drogi 
moŜemy aplikować o środki zewnętrzne. Na Sesji zostanie przekazany 
radnym Program Gospodarczy Gminy, celem zgłoszenia najpilniejszych  
zadań w swoich miejscowościach, a które nie są ujęte w programie. Po 
uaktualnieniu, Program Gospodarczy Gminy zostanie przedłoŜony pod obrady 
sesji na przełomie miesiąca lutego/marca 2011 roku. 
 
 
 
Radny Jerzy Moch 
- jak duŜa jest kwota dofinansowywania uczniów z terenu Gminy,                          
a uczęszczających  do innych szkół poza terenem Gminy. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- dofinansowujemy 100 % do dzieci uczęszczających do przedszkoli. Jest to 
kwota ca 700 zł miesięcznie na 1 dziecko. Natomiast do dzieci 
uczęszczających do szkół miejskich jest przeznaczana tylko subwencja.  
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Radny Jerzy Moch 
- czy jest potrzebny projekt w przypadku rezygnacji z oświetlenia drogi                 
w kierunku młyna i przeniesienia  lamp w  kierunku kolonii centralnej?  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- potrzebny jest projekt na przeniesienie lamp. Na dzień dzisiejszy 
postawienie nawet 1 lampy  nie jest moŜliwe, poniewaŜ  wymaga projektu, 
pozwolenia na budowę. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- co się stało ze ścieŜką do morza w Przewłoce. Jak to jest, Ŝe przez tyle lat 
buduje się kolejne obiekty w róŜnych sołectwach. Inni mają wszystko,                       
a w Przewłoce nie ma nic .Pani  Jako Wójt powinna prawidłowo sprawować 
nadzór nad budŜetem. Buduje się drugą świetlicę w Starkowie, a jedna juŜ 
jest  dla 176 mieszkańców, a Przewłoka liczy 860 mieszkańców i nie ma 
Ŝadnej. Zwracam się do całej Komisji o korektę  budŜetu. Nie moŜe być tak, 
Ŝe w Rowach jest 6 km wybudowanych ulic, pięknie oświetlonych. 
Przewłoka daje dochód 5,5 mln zł ze sprzedaŜy działek. Gdzie jest 
sprawiedliwość, gdzie się podziała? Dlaczego w 2011 roku było dojście do 
morza, a teraz, go nie ma? Dlaczego my jesteśmy tak traktowani. 
 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- powtórzę to, co mówiłam do poprzedniej Rady. Idealnym byłoby 
wykonanie w całości wszystkich zdań w jednej miejscowości i przejście  do 
następnej, a Rada uchwaliłaby tylko kolejność. Jest to nierealne, poniewaŜ                               
w momencie zakończenia prac okazałoby się, Ŝe są dalsze potrzeby tej 
miejscowości. BudŜet jest jeden , a sołectw jest 18. UwaŜam, Ŝe trzeba 
realizować zadania z podziałem na waŜne i mniej waŜne. Tak tez się stało, 
poniewaŜ bardzo duŜym osiągnięciem poprzedniej Rady było to, Ŝe nie 
pozostało Ŝadne sołectwo bez inwestycji. śyczyłabym, by ta Rada równie 
dobrze pracowała jak poprzednia. Przyznaję, Ŝe niektórych inwestycji nie 
widać. W miejscowości Zaleskie otrzymałam zarzut, Ŝe miejscowość jest 
zapomniana i nic się nie robi, a było to w momencie, gdzie trwała 2 mln 
inwestycja kanalizacyjna. Usłyszałam, Ŝe kanalizacja się nie liczy, poniewaŜ 
inwestycja jest pod ziemią. Nie uwaŜam, by Przewłoka, została  
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pominięta, poniewaŜ po przeliczeniu środków na Przewłokę okaŜe się, Ŝe jest 
jako pierwsza w wydatkach na inwestycje w całej Gminie. Były zrobione ul. 
A.Krajowej, Tuwima, Staffa i część Norwida, oświetlenia: do wsi Przewłoka,  
na ul. Baczyńskiego i ul. Gałczyńskiego. Obecnie przystępujemy do 
wykonania nawierzchni tych ulic. Była uregulowana spłata naleŜności                      
z poprzedniej kadencji i wykonanie za 3 mln zł dróg tymczasowych na 
osiedlu. W budŜecie na 2011 rok jest zagwarantowana budowa boiska 
wielofunkcyjnego. Nie ma fizycznej moŜliwości, by wejść do miejscowości     
i wykonać w niej wszystko i od razu. Ja Ŝyczyłabym sobie wszystkiego i to, 
co pojawiło się w moim programie wyborczym  jest zrealizowane. Sprawa 
ścieŜki do morza nie jest zamknięta. Podkreślam, Ŝe budŜet jest „Ŝywy”. Nie 
wykonamy ścieŜki z własnych środków za kwotę 1.200.000 zł . JeŜeli będą 
środki  zewnętrzne, to zadanie na pewno zostanie wprowadzone. Priorytetem 
jest wykonywanie zadań, na które otrzymujemy dofinansowania. Mały 
procent zadań realizujemy bez dofinansowania. Źródła ogłaszanych 
konkursów nie idą w „parze” z potrzebami sołectw. Mam nadzieję, Ŝe obecna 
Rada przyjmie zasadę, Ŝe zadania dofinansowywane ze środków 
zewnętrznych będą wykonane w pierwszej kolejności, pomimo tego, Ŝe są  
do realizacji na dalszej pozycji. ZłoŜyłam propozycję realnego budŜetu                  
z Ŝyczeniem napływu środków zewnętrznych, by móc wprowadzać do 
realizacji kolejne zadania. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- o jakich środkach unijnych Pani Wójt mówi. Dwa lata temu został 
rozstrzygnięty konkurs. Dlaczego nie został złoŜony następny wniosek.  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wniosek do programu, który został złoŜony wspólnie z miastem Ustka (Park 
Uzdrowiskowy). Nasz wkład na realizację przebudowy ciągu pieszo – 
rowerowego w Przewłoce  (ścieŜka do morza) wynosi  322.414 zł . Jesteśmy 
związani z miastem porozumieniem i do czasu, gdy nie uzyskam oficjalnego 
stanowiska miasta o braku realizacji porozumienia, nie jest moŜliwe 
ponowne aplikowanie o środki. Przy wypełnianiu wniosku podaje się, czy  
był juŜ składany wniosek i w tym przypadku musiałabym podać nieprawdę. 
Po otrzymaniu negatywnej opinii o wniosku, Ŝe nie będzie dofinansowania                   
z tego źródła, mam moŜliwość do ponownego składania wniosku.  
Dla mnie partnerem do rozmów w tej sprawie jest Pan Burmistrz.  
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Radna Danuta Kaleta 
- „rozmawiałam z kierownikiem, który zajmuje się środkami unijnymi.  
Nieprawdą jest, Ŝe nie moŜna składać następnego wniosku. Pytam, czy 
ścieŜka do morza będzie wykonywana w 2011 roku? Przez 2 lata Pani czeka 
i nie  został złoŜony następny wniosek. W Objeździe moŜe być wszystko, 
budowa drugiej remizy. W Starkowie – budowa drugiej świetlicy. Następna 
świetlica w Zaleskich. Zapewniliście wszystko u siebie, a u nas przez 30 lat  
nie było zrobione nic. Nie moŜe tak być, Ŝe ludzie decydują o tym , by 
budować drugie świetlice i drugie boiska, a w innych nie ma nic”  
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na dzień dzisiejszy nie potrafię na to pytanie odpowiedzieć definitywnie -  
jeŜeli uzyskamy dofinansowanie, to zadanie będzie realizowane.                                   
W sprawie złoŜenia ponownego wniosku, uwaŜam, Ŝe juŜ  udzieliłam Pani 
odpowiedzi. 
 
 
 
Radna Halina Lempek 
- ja równieŜ czekam 15 lat na wykonanie ulicy na Bałamątku. Nie ma 
moŜliwości wykonania  wszędzie wszystkiego. Najlepiej zrezygnować ze 
wszystkich inwestycji i wykonać tylko ścieŜkę do morza w Przewłoce. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- zabrał głos radnej Danucie Kaleta, zwracając uwag, by nie przerywała 
wypowiedzi. 
Reasumując stwierdzić naleŜy, Ŝe nie  ma dyskusji na temat wydatków 
budŜetu na kwotę ca 30 mln zł, a wydatków majątkowych na kwotę ca 5 mln 
zł. Proszę zauwaŜyć, Ŝe z zaplanowanej kwoty 5 mln zł na 2011 rok, 1,5 mln 
zł przeznaczone jest na  sołectwo  Przewłoka. Natomiast są sołectwa, gdzie 
nie ma zaplanowanych Ŝadnych zadań, jedynie z funduszu sołeckiego.                   
W mojej ocenie przebudowa dróg, budowa odcinka kanalizacji sanitarnej,              
i boiska  na łączną kwotę 1,5 mln zł na jeden rok budŜetowy,   to nie jest 
„nic” dla sołectwa Przewłoka. Nie wyobraŜam sobie, by w jednym roku               
w sołectwie Przewłoka zostały realizowane kolejne inwestycje, a winnych 
sołectwach nie. Mamy 18 sołectw i kaŜde z nich ma swoje potrzeby. KaŜdy                              
z radnych będzie argumentował na swój sposób potrzeby swojego sołectwa. 
Jako Rada musimy patrzeć globalnie na całą Gminę. 
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Radna Danuta Kaleta 
- czy zasadnym wydaje się budowa remizy w Objeździe, a nie budowa  drogi 
do morza? Jest nowa remiza w MoŜdŜanowie, a nie ma tam wozu 
straŜackiego. Nie zasadnym jest wydawanie pieniędzy w próŜnię. UwaŜam, 
Ŝe trzeba wyrównywać potrzeby, gdyŜ  w Starkowie zamieszkuje 176 osób,        
a w Przewłoce  850.. Rozmawiałam z Fundacją dorzecza Słupi  i tam moŜna 
pozyskać 500.000 zł  na świetlicę w sołectwie Przewłoka. MoŜna w 2011 
roku wykonać chociaŜ projekt świetlicy. Dla nas ciąg pieszo – rowerowy                 
i przejazdy ciuchci jest priorytetem. Nie moŜna budować drugiej świetlicy              
i drugiej remizy w Objeździe, a zapomnieć o ludziach, Ŝe nie mają dojazdu.   
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- zdaniem radnej, inwestycje przewidziane do wykonania w Przewłoce                    
w 2011 roku nie mają takiego znaczenia, jak budowa ścieŜki do morza. Czy 
tak? 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- w Rowach było wykonane 6 km takich dróg , a Przewłoka otrzymała                   
ul. A. Krajowej, która „jakimś cudem” została wykonana. Dwie ulice 
wykonane przez 25 lat, to wielkie osiągnięcie? Jakim sposobem Rowy mają 
wszystko, polbrukowe  ulice.  
 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- rozumiem, Ŝe radna chce walczyć o to co napisała w swoim programie 
wyborczym. Nie kwestionuję tego, kaŜdy ma takie prawo. Prawo programu 
wyborczego jest jedną sprawą,  a prawo realizacji zadań przez Wójta to – 
druga. KaŜdy ma Ŝyczenia, lecz nie moŜna stale mówić, Ŝe nic nie robimy. 
Radna podkreśla, Ŝe z dorzecza Słupi jest gwarantowane 500.000 zł na 
świetlicę i Ŝe jest takie pismo. Proszę je przynieść, lecz takiego potwierdza 
Pani nie otrzyma. Proszę podać wniosek ze wskazaniem skąd zabrać środki, 
Komisja przegłosuje i wniosek stanie na Radzie.  Nie ma sensu drąŜenie tego 
samego tematu. Na zadania dofinansowywane nie moŜna zmienić 
przeznaczenia dofinansowania. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- nie ma mowy o drugiej świetlicy w Starkowie. Ekspertyza techniczna tego 
obiektu wykazała, Ŝe nie nadaje się do uŜytkowania.  Natomiast w Objeździe 
trwa rozbudowa remizy straŜackiej z uwagi na to, iŜ  straŜ nie mieści się                    
w swoich pomieszczeniach. Część  obiektu stanowi własność prywatną, za 
uŜytkowanie  którego  naleŜy płacić dzierŜawę. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- Pan wie, Ŝe pisma potwierdzającego nikt nie otrzyma, to dlaczego Pan 
zadaje mi takie pytanie? Dlaczego ktoś uznaje za zasadne budowanie drugiej 
świetlicy , gdzie zamieszkuje 176 mieszkańców , a nie uznaje za zasadne 
budowania świetlicy tam, gdzie zamieszkuje 850 mieszkańców. Przewłoka 
jest dobra do tego, by sprzedawać działki. Nie wiem dlaczego Pani Wójt 
odrzuca cały czas propozycje i uwaŜa, Ŝe świetlica o nazwie „Promyk 
bursztynu”  jest niepotrzebna.   
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- przy podejmowaniu decyzji, brano pod uwagę dostępność mieszkańców do 
ośrodków kultury. W Starkowie  nie ma nawet szkoły. Miejscowość  jest 
oddalona od  ośrodków miejskich. Są kolejne miejscowości, które  chcą 
budowy świetlic i mają  juŜ projekty. Jest miejscowość Grabno, która 
twierdzi, Ŝe mają małą i ciasna świetlicę. Ogłaszane konkursy mają określone 
kryteria - im większa ilość mieszkańców, tym mniejsza szansa na przyjęcie 
wniosku. Składając wnioski rozwaŜamy, czy mamy szansę spełnienia  
wymogów formalnych, gdyŜ zbędnym jest angaŜowanie ludzi w pracę bez 
efektu, jeŜeli nie spełnimy przesłanek do uzyskania środków i odpadniemy 
przy pierwszej ocenie. 
 
 
 
Przewodniczący komisji zwrócił się do radnych o zgłaszanie wniosków. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- stawiam wnioski: 
 
1) – wprowadzić do budŜetu na 2011 rok budowę ciągu pieszo – 
rowerowego do morza. 
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2) – wykonać projekt świetlicy w Przewłoce o nazwie „Promyk bursztynu” 
(środki unijne, fundacja dorzecza rz. Słupi) 
 
3) – wykonać  ca 50 m (odnoga) uliczki  od ul. Norwida. 100 m nawierzchni  
uliczki (między domami) od ulicy Norwida  i Staffa. Wykonać drogę 
osiedlową (ŜuŜlowa) we wsi Przewłoka. 

 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- proszę o podanie źródeł finansowania zadań przedstawionych we 
wnioskach. 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- zgodnie z uchwałą dotyczącą trybu prac nad projektem uchwały 
budŜetowej, Komisja proponując wprowadzenie nowego wydatku lub 
zwiększenie wydatku przewidzianego w projekcie budŜetu zobowiązana jest 
wskazać źródło jego sfinansowania. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- dojście do morza było zaplanowane na 2011 rok. Dlaczego teraz nie ma 
tego zadania? 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- Urząd Miejski  wspólnie z nami złoŜył wniosek na przebudowę ciągu 
pieszo – rowerowego w Przewłoce  (ścieŜka do morza). Nasz udział własny 
to  kwota 322.414 zł. W związku z tym, iŜ Miasto Ustka nie ujęło w budŜecie 
2011 roku projektu  - ścieŜka do morza, gdyŜ czekają na środki. Jest 
podpisane porozumienie z miastem.  
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- proszę nie mówić, Ŝe porozumienie z miastem blokuje pozyskanie środków 
na ścieŜkę do morza. 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- wszyscy musimy czuwać nad budŜetem. Dostaliście Państwo uchwałę                 
w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej, gdzie są określone 
procedury. Wprowadzając nowe zadania nie moŜemy zwiększać deficytu  
budŜetowego, który musi być zachowany. Ja nie kwestionuję wniosków, Ŝe 
„coś by się chciało”  lecz mówmy o realności. W wielu innych 
miejscowościach mieszkańcy mówią takimi samymi zdaniami, jak radna – 
„bo nam się naleŜy”. Zgadzam się , ale naleŜy mówić realnie o zadaniach. 
Nie będę oceniał, co zostało zrobione w Przewłoce. BudŜet dotyczy 2011 
roku i  radna winna podać  źródła finansowania wymienionych  wniosków. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- wobec powyŜsze uzupełniam wnioski: 
 
1) – zdjąć środki z budowy drugiej remizy straŜackiej w Objeździe                       

i przeznaczyć je na budowę ścieŜki do morza w 2011 roku (zdanie 
priorytetowe) 

 
2) – wykonać projekt świetlicy w Przewłoce o nazwie „Promyk bursztynu”             
i projekt chodnika w ramach zaplanowanych środków. 
 
 
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- została podjęta uchwała Rady w sprawie utworzenia funduszu sołeckiego, 
który tworzony jest na mieszkańca kaŜdej miejscowości. Zebranie wiejskie 
podjęło uchwałę o przeznaczeniu tego funduszu na wykonanie projektu 
chodnika. Ile projekt będzie kosztował, to tle środków z tego funduszu 
zostanie wydane. Nie mamy prawa zmiany przeznaczenia tych środków, 
poniewaŜ tak mieszkańcy zadecydowali. Pracownicy merytoryczni 
sprawdzili, Ŝe projekt chodnika będzie kosztował ok. 30.000 zł i taka kwota 
jest zabezpieczona. Nie wiemy dokładnie jaki to chodnik, ile metrów itd.  
 
 
Radna Danuta Kaleta 
- ze środków przewidzianych na budowę dróg betonowych 100.000 zł  
 
3) – wykonać  ca 50 m (odnoga) uliczki  od ul. Norwida. 100 m nawierzchni  
uliczki (między domami) od ulicy Norwida  i Staffa. Wykonać drogę 
osiedlową (ŜuŜlowa) we wsi Przewłoka. 
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Radna Halina Lempek 
- wyjaśniam radnej, Ŝe nie jest to budowa drugiej remizy w Objeździe, a jej 
rozbudowa. Ponadto radna uwaŜa, Ŝe zaplanowaną w budŜecie kwotę 
100.000 zł   na budowę dróg betonowych naleŜy przeznaczyć na małe uliczki 
w Przewłoce. Nie mówię, Ŝe wykonanie tych uliczek jest niepotrzebne. 
UwaŜam, Ŝe jest potrzebne, ale nie w tym roku. Popieram radnego                           
z Machowina, który ma 12 km najgorszych dróg  w Gminie. Proszę radną, by 
pojechała do Machowina i zobaczyła jakie są tam drogi. Jestem przeciwna 
temu, by kwotę 100.000 zł przeznaczyć na wykonanie uliczek  w Przewłoce.  
Dobrze, Ŝe radna ma swoje ambicje, ale nie moŜna tak postępować, Ŝe 
wchodząc do Rady po raz pierwszy, na pierwszej Komisji stawiać  wszystkie 
wnioski, które moim zdaniem na dzień dzisiejszy są nierealne. Co do ścieŜki 
rowerowej, uwaŜam, Ŝe jest potrzeba, lecz trzeba zrezygnować z innego 
zadania  w Przewłoce i będziemy wykonywać ścieŜkę. Nie moŜna na jednej 
Komisji stawiać tyle wniosków do wykonania w ciągu jednego roku. 
 

 
Radny Jerzy Moch 
- zadziałał w nas patriotyzm lokalny. Ja mogę powiedzieć, Ŝe Machowino 
zostało zapomniane. KaŜdy z nas ma wnioski, lecz w jednym roku nie da się  
wszystkiego zrobić. Trzeba z czegoś zrezygnować.  UwaŜam, Ŝe bardzo 
waŜnym jest wykonanie jednej drogi betonowej na kolonii leśnej. Tak jak 
wskazała radna powinienem zdjąć środki z jakiegoś zadania i przeznaczyć je 
na wykonanie mojego zadania. Wobec powyŜszego stawiam wniosek : jeŜeli 
znajdą się środki  (po przetargach) wnioskuję o wykonanie drogi betonowej 
na kolonii leśnej w Machowinie Jesteśmy radnymi przez 4 lata i przez ten 
okres wykaŜmy się z realizacji zadań obiecanych  naszym wyborcom. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- chcę wyjaśnić, Ŝe Ochotnicze StraŜe PoŜarne w naszej Gminie, to nie są 
jednostki przeznaczone tylko do działań tylko gaśniczych. Niejednokrotnie 
pełnią dodatkowe funkcje: społeczną, kulturalno – rozrywkową dla 
mieszkańców. W związku z powyŜszym zaplanowane zadania dotyczące 
remiz straŜackich  są zasadne . NaleŜy zdać sobie sprawę, Ŝe my jako 
samorząd  mamy obowiązek zapewnienia  bezpieczeństwa p.poŜ. na terenie 
Gminy. Nie wyobraŜam sobie, by Gmina nie inwestowała w  obiekty i sprzęt.  
W przypadku braku mobilnych jednostek OSP w naszym samorządzie 
naraŜalibyśmy mieszkańców na duŜe zagroŜenie. Mówiąc powyŜsze staję               
w obronie wszystkich inwestycji związanych z OSP w Gminie Ustka. 
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Radna Danuta Kaleta 
- uwaŜam, Ŝe tym bardziej niezasadnym jest budowa remizy straŜackiej               
w Objeździe w 2011 roku. Trzeba pracować, a nie się integrować.  Jeszcze 
raz proszę o głos rozsądku. Ja nie mówię, Ŝe świetlica w sołectwie Przewłoka 
ma powstać w 2011 roku.  „Ja składam wniosek o projekt świetlicy. Nie 
wiem, czy Państwu się opłaca „iść w zaparte”, czy Gminie się to opłaca. 
UwaŜam, Ŝe jeŜeli powstała by świetlica  p.n. „Promyk bursztynu”, ścieŜka 
do morza  i ciuchcia, to mogłyby być organizowane imprezy kulturalne. 
„Jako stowarzyszenie zajęli byśmy się imprezami. Czy to   bardziej by się nie 
opłacało Urzędowi i Gminie”. Przewłoka  płaci podatki, sprzedaje się działki. 
„Macie Państwo dylemat, czy  pójdę z tym do prasy i powiem, Ŝe czuję się 
skrzywdzona, Ŝe to co mówię nie jest brane pod uwagę. Co mówią wyborcy, 
Ŝe wstyd mieszkać na takim osiedlu, nic nie ma. Czy będziemy realizować 
ścieŜkę do morza w 2011 roku, by mówić, Ŝe oprócz Rowów mamy równieŜ 
turystyczną krainę -  Przewłokę. Czy pójdziemy w zaparte i Państwo 
będziecie mówili, Ŝe remiza potrzebna. Nie kwestionuję uwag radnego                     
w zakresie dróg w Machowinie., tym bardziej, Ŝe na drogi są środki                       
i fundusze unijne. Czy pójdziemy w kompromis  i zmienicie Państwo na 
2011 rok ścieŜkę do morza. Wszystko zaleŜy tylko i wyłącznie od Państwa”. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- upominam radną, by nie szantaŜowała radnych  zwrotami „albo pójdziemy 
do prasy, albo się dogadamy”. Apeluję o nie stosowanie szantaŜu.  W mojej 
ocenie radna źle rozumuje  pojęcie zapewnienia bezpieczeństwa p.poŜ. na 
terenie Gminy. OSP  są to instytucje gminne i zasadnym jest, by Gmina je 
dofinansowywała.  
Zamykam dyskusję nad wnioskami dotyczącymi Przewłoki.   
 
 
 
Przewodniczący Komisji zwrócił się z zapytaniem, czy są dalsze wnioski 
do projektu budŜetu. 
 
 
 
Wobec braku  dalszych wniosków Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min 
przerwę w obradach Komisji tj. od godz. 10 00 do godz. 10 10 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- w związku z brakiem dalszych wniosków do projektu budŜetu poddaję pod 
głosowanie wnioski radnej Danuty Kaleta: 
 
 
 
Wniosek I radnej D.Kaleta 
 
> wprowadzić do budŜetu na 2011 rok zadanie -  przebudowa ciągu pieszo – 
rowerowego od ul. A. Krajowej  i Grota Roweckiego w Przewłoce do morza 
na bazie środków budŜetowych zdjętych z rozbudowy remizy straŜackiej                            
w miejscowości Objazda. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 
Głosowało  -  5 
  
Za    -  1 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów nie podjęła w/w 
wniosku. 
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów.  
 
 
 
Wniosek II radnej D.Kaleta 
 
� wprowadzić do budŜetu na 2011 rok wykonanie projektu świetlicy                    

o nazwie „Promyk bursztynu” ze środków funduszu  sołeckiego. 
 
 
 

Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- z punktu formalnego, wniosek nie moŜe być przegłosowany  z uwagi na 
niezgodność z prawem. Fundusz sołecki na 2011 rok został rozdysponowany 
uchwałą zebrania wiejskiego. Funduszem tym dysponuje Rada Sołecka. 
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Radna Danuta Kaleta 
- uzupełniam wniosek  „Proszę o zaprotokołowanie dokładnie tak jak 
mówię. UwaŜam, Ŝe nie będzie kosztował 30.000 zł projekt chodnika  
poniewaŜ w budŜecie jest kwota 12.000 zł na inne projekty. Wobec 
powyŜszego  w budŜecie pozostaje 18.000 zł. Ja proponuję przeznaczyć na  
projekt świetlicy równieŜ gdyby zabrakło tych pieniędzy – z rezerwy 
budŜetowej” 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Rady Gminy 
- powtarzam, Ŝe nie moŜna zmieniać przeznaczenia funduszu sołeckiego. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 
-„a ja powtarzam jeszcze raz, Ŝe stawiam taki wniosek i proszę 
przegłosować” 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- jeŜeli Komisja przegłosuje wnioski niezgodne z prawem, będę miała 
obowiązek powiadomienia Prokuratury. 
  

 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- poddaję pod głosowanie uzupełniony wniosek radnej D.Kaleta, który 
moim zdaniem jest niezgodny z prawem. 
 
 
 
Wniosek II radnej D.Kaleta (uzupełniony) 
 
� wprowadzić do budŜetu na 2011 rok wykonanie projektu świetlicy                     

o nazwie „Promyk bursztynu” ze środków pozostałych po rozliczeniu 
chodnika (fundusz sołecki), jak równieŜ powiększone z rezerwy 
budŜetowej. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 
 
Głosowało  -  5 
  
Za    -  1 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się -  0 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów nie podjęła w/w 
wniosku. 
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów.  
 
 
 
Wniosek III radnej D.Kaleta 
 
� wykonać  ca 50 m  (odnoga) uliczki od ul. Norwida. !00 m nawierzchni 

uliczki (między domami) od ulicy Norwida i Staffa. Wykonanie drogi 
osiedlowej (ŜuŜlowej) we wsi Przewłoka ze środków w kwocie 100.000 zł  
przewidzianych na budowę dróg betonowych.  

 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 

 
Głosowało  -  5 
  
Za    -  1 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów nie podjęła w/w 
wniosku. 
Wniosek nie uzyskał wymaganej większości głosów.  
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Wniosek  radnego Jerzego Moch 
 
�  w przypadku uwolnienia środków (po przetargach) w 2011 roku  

wykonać drogę betonową  na kolonii leśnej w Machowinie. 
 
 
Głosowało  -  5 
  
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  1 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów przyjęła powyŜszy 
wniosek. 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
– odczytał Uchwałę Nr 150/g288/F/V/10 składu orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 9 grudnia 2010 roku w sprawie 
opinii o projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ustka 
na lata 2011 -2020, a następnie poddał pod głosowanie : 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej Gminy Ustka na lata 2011 – 2020, 
 
 
 
 
Głosowało  -  5 
  
Za    -  4 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Komisji  
- odczytał Uchwałę Nr 1490/g288/P/V/10 składu orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 9 grudnia 2010 roku w sprawie 
opinii o projekcie uchwały budŜetowej Gminy Ustka na 2011 rok,                             
a następnie poddał pod głosowanie :. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu Gminy Ustka na 
2011 rok 

 
 

 
Głosowało  -  5 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
 
 
Komisja wypracowała opinię w zakresie projektu budŜetu na 2011 rok 
zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
 

 
Ad. 3. Sprawy bie Ŝące i wolne wnioski. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji przedstawił korespondencję, która wpłynęła do 
Komisji tj.: 

 
 

 
/*/  
- dot. zawarcia umowy dzierŜawy na okres 3 lat stref płatnego parkowania                
w m. Rowy  i zmiany wskazanego dni wolnego na inny dzień tygodnia np. 
poniedziałek. 
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Komisja przychyla si ę do stanowiska Pani Wójt  i wnosi                    
o nie wprowadzanie przedmiotowych zmian. 

 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko : 

 
 

 
Głosowało  -  5 
 
Za     -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyŜej. 
 
 
 
/*/  
- dot. zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru połoŜonego w obrębie 
Przewłoka – Osiedle, i objęcia niniejszym opracowaniem obowiązującego 
załącznika graficznego działek Nr : 442, 443, 206/1, 206/2, 206/3, 206/4,                       
a tym samym zmianę ich przeznaczenia z usługowo – handlowego na 
mieszkalne. 
 
 
 

 
Komisja przychyla si ę do wniosku mieszka ńców i sugeruje 
zmianę załącznika graficznego uchwały. 
 
 
 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko : 
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Głosowało  -  5 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyŜej. 
 
 
 
Obrady Komisji opuścili radny  Józef Pacholak. 
 
 
 
Komisja przyj ęła do wiadomości treść następującego pisma: 
 
 
> Odpowiedź Pani Wójt do Zastępcy Prezydenta Miasta Słupska                
w sprawie porozumienia dotyczącego przejęcia przez Gminę Miejską Słupsk 
praw i obowiązków związanych z profilaktyką  i wczesną terapią uzaleŜnień 
od alkoholu oraz korzystanie z usług Izby Wytrzeźwień   w Słupsku. 
 

 
 

 
Ad. 4.  Opracowanie planu pracy Komisji na I półrocze 2011 

roku. 
 
 
 

Obrady Komisji opuściła  radna Danuta Kaleta. 
 

 
 

 Komisja ustaliła plan pracy Komisji na I półrocze 2011 roku zgodnie                
z zał. Nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                    
o godzinie 11 50  zamknął posiedzenie. 

 
 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
 
          
 
         Przewodniczył: 

 
Protokołowała                                                Przewodniczący Komisji 

 
GraŜyna Frankiewicz                              /-/ WACŁAW  LASKOWSKI 

 
 

 
/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 
publicznej ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy. 


